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Készült: Az Emberi Erőforľás Bizottság f0|,6. május 4-én (szerdán) 09,00 ĺírakor

a l őzsefvźrosi Polgáľmesteri Hivatal
(Bp. VIII., Baross u,63-67.) III. emelet 300.as tárgya|őjźtban megtartott 4. rendes üIéséľől

Levezető elniik: Zentai oszkĺĺr
Jelenlévő tagok: Dr. Szilágyi Demeteľ - alelnök

Simon György - alelnök
Kaiser József Lajos
Balogh Istvan
Dr. Erőss Gábor János
Nagy Gáborné
Kis Kornélia
Máté Andľás
Patatics Balźns
Vámos Andrea
Komássv Zsolt Ákos

Távolmaradását bejelentette: Eľhardt Zoltáĺné Dr. Ferencz orsolya _ alelnök
Bálint Gergely
Camara-B e recz|<l Ferenc Míkló s

Jelenlévő meghívottak: Sántha Péteľné _ alpolgáľmester, Dr. Mészár Erika _ aljegyzo,
Dr. Dabasi Anita - cjnkormányzati főtarlácsadó, Dľ. Kovács GabrÍella _ aljegyzó, Dľ. Balla
Katalin _ Iegyzóí Kabinet vezetője, Fábián Melinda - Polgĺľmesteri Kabinet vezető-
helyettese Dľ. Bojsza Krĺsztĺna _ Humánszolgáltatási ÜgyosnáLy vezetője, Páľis Gyutáné _
Pénztigyi Ügyosĺály vezetője, Dľ. KaszanyĹKollár Zsuzsanna _ Jogi Iroda vezetoje,
Bodnár Gabriella - Szęrvezési és Képviselői Iroda vezetője, Annus Viktor - Rév8 Zrt.
vez&igazgatőja, Kĺncses Ibolya - Humánkapcsolati Iroda vezetője' Iványi Gyiingyvéľ -
Vaľosépítészeti TJgyosztáIy vezető-helyettese, Váradi Gizella - Józsefuaľosi Szociális
Szo|gá|tatő és Gyermekjóléti Kozpont íntézményvezetője, Dr. Tárnokiné Joó Ildikĺó _
Napraforgó Egyesített ovoda ígazgatőja, Maľkó Tímea _ Józsefuárosi Gazdálkodási
Kcizp ont Zrt., Y áczi Mi kI ó s n é - Kźtbítő szer E gy eztető Fórum munkatars a



Zentai oszkár
Tisztelettel tidvözli a megjelenteket., az Emberi Erőforrás Bizottság 2016' évi 4. rendes ülését
megnyitja. Megállapítja, hogy az Emberi Erőforľás Bizottság li fővel hataľozatképes.
Napirendekľe az e|ozetesen kikĺildĺittek szeľint tesz javaslatot azza| a'váItoztatással, hogy a
2.7-es előterjesztés nem érkezett meg' a továbbiak számozása értelemszerűen megvá|toz1k.
Szav azźsta bocsátj a az Ĺilés rrapiĺenclj ét.

Napirend:

I. Átľuházotthatásktiľbenmeghozhatódtintések:

1. Javaslat a 2015. évi gyermekfogászati alapellátásrĺíl szĺíló beszámoló elfogadására
(írósbeli előterj esztés)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina - Humónszolgáltatási Ugyosztály vezetője

2. Javaslat a Félrĺton Alapítvány 2015. évi tevékenységéről szóló beszámolójának
elfogadására
(ír ás b el i e l őt erj e s zt é s)
Eĺőterjesztő: dr. Bojsza Krisztina _ Humánszolgáltatósi Ugyosztály vezetője

3. Javaslat az S.o.S. Krízis Alapítvány 2015. évi beszámolójának elfogadására
(ír ás b eli előterj esztés)
Előterjesztő: dr' Bojsza Krisztina - Humánszolgáttatási Üglosztály vezetője

4. Javaslat szervezetek kedvezményes helyiségbéľleti kérelmének ügyében
(ír ásb eli előterj es zté s)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina - Humánszolgáltatási Ügyosztály vezetője

5. Javaslat a kábítószer.el|enes program megvalĺisÍtása éľdekében megbízási
szerződés megkiitéséľe
(ír ásb eli előterj es ztés)
Előterjesztő: Dr. Ferencz orsolya - lúpviselő

6. Javaslat a 2016. évi táboroztatási támogatás felosztására
(írĺźsbeli előterjesztés) Z^RT Ül,ns
El őterj esztő : Sóntha P éterné _ alpol gármes ter

7. Javaslat a 2016. évĺ ,,Józsefuáľosi Gyeľmekekért', szakmai kitüntetések
odaítéléséľe
(írásbeti előterjesztés) zĺF{r ÜlÉs
Előterjesztő: Zentai oszkár - Embeľi Eľőforrás Bizottsóg elnÔke

8. Javaslat hátľalékkezelésĺ támogatás iľánti kéľelmek elbírálásáľa
(írásbeli eĺőterjesztés) zĺrur ÜlÉs
Előterjesztő : Sóntha Péterné - aĺpolgármesteľ



II. Képviselő-testületielőteľiesztések:

1. Javaslat a Jőzsefvátrosi Szent Kozma Egészségiigyi Kiizpont intézményvezetői
p á|y ázatának elbíľálás ára
(írósbeti előterjesztĺźs) zÁnľ Üĺ,És
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ poĺgármesteľ

2. Javaslat a Fővárosi Onkormányzat Módszertani Szocĺális Ktizpont és
Intézményei (BMSZKI) részére Együttműktidési megáIlapodás keľetében átadott
bérlemények jogi helyzetének rendezésére
(írásbeĺi előterjesztés) zĺnľ Ülns
Előterjesztő: Dr. Sóra Botond - alpolgármester

3. A Józsefváľosi onkormányzat 2015. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló
b eszámolĺĺj a és a zár számadási ľend ele t-terv ezete
(írásbeti előterj eszté s, ľ orrĺznrsÍrns1
Eĺőterjesztő: Dr' Kocsis Máté - polgármester

4. Javaslat a 201'6. évi ktiltségvetésľől szőIrő 112016.(II.04.) tinkormányzati rendelet
mĺídosítására
(ír ásb eti el ő t erj e s zt é s, ľ Órl<nzľ ns Ír ns|
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester

5. Javaslat páilyáľzati diintések meghozata|ára a Pitypang óvoda újjáépítésével
kapcsolatban
(ír ásb eli előterj e s ztés)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté -polgármester

Dr. Sára Botond - alpolgźrmester

6. Javaslat ,,A leromlott telepĺilésľészeken é|ő alacsony státuszrĺ lakosság
életktiľülményeinek javításao táľsadalmĺ és fizikai ľehabilitációja Budapesten''
(vEKo P.6 .2.I.É) p á|y ázati felh ívás o n va lĺó részvétel re
(ír ásb eli előterj e szté s)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester

Dr. Sára Botond - alpolgórmester
Dľ. Ferencz orsolya _ kepviselő
Kaiseľ József - kepviselő
Guzs Gyula - kepviselő

7 . Javaslat körzeti megbízotti iľoda kĺalakítására, míĺktidtetéséľe
(ír ás b eli előterj e s ztés)
Előterj esztő : Dr. Kocsis Máté _ polgármester

8. Javaslat a Budapest Józsefuárosi Önkoľmányzat 2015. évi gyermekjóléti és
gyeľmekvédelmĺ feladatainak ellátásáról szĺóIó átfogő értékelés elfogadásáľa
(ír ós b eli előterj e s ztés)
El őterj e sztő : Sántha P éteľné - alpol gárme ster



9. Javaslat háziorvosi szerződés közös megegyezéssel tiiľténő megszůintetésére
(ír ás b eli elő terj e szté s)
Előterjesztő.' Dr. Kocsis Máté - polgármester

Egry Attila - aĺpoĺgármester

10. Javaslat a Képviselő-testület és Szeruei Szervezeti és Működési Szabályzatárő|
sző|ő 3 6 l f01 4. (xI. 06.) ii nkormá ny zati rendelet mó d o s ítás ára
(ír ásb eli el őterj es ztés)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ polgármester

11. Polgármesteri tájékoztatő a lejáľt hatáľidejű testületi határozatok
végrehajtásáróI, az e|őző ülés ĺóta tett fontosabb intézkedésekről' a jelentősebb
eseményekľől és az tinkoľmányzati pénzeszköztĺk átmenetileg
szabadrendelkezésű részének pénzpiaci jellegű lektitéséľől
(ír ás b e l i t áj é ko zt at ó)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester

Zentai oszkár
Megállapítja, hogy a Bizottság 11 igen, 0 nem' 0 taĺtőzkođással a napirenđet elfogadta.

62l2016.(V.04.) sz. EMBI határozat (11 igen. 0 nem szavazattal' 0 taľtózkodás mellett)

Az Embeľi Erőfoľľás Bizottság az a|ábbi napirendet fogadja el:

Napiľend:

I. Átľuházotthatáskörbenmeehozhatódöntések:

1. Javaslat a20|5. évi gyermekfogászati alapellátásľĺól szĺóló beszámoló elfogadásáľa
(ír ásb eli előterj e sztés)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina - Humánszolgáltatási Üg,,osztály vezetője

2. Javaslat a Félúton Alapítvány 2015. évi tevékenységéľől szóló beszámolójának
elfogadására
(írás b eli előterj es zt,ćs)

Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina _ Humánszolgáltatási Üg,,osztály vezetője

3. Javaslat az S.o.S. Krízis Alapítvány 20|5. évi beszámolójának elfogadására
(írásb eli előterj esztés)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina _ Humánszoĺgáltatósi Üg,,osztály vezetője

4. Javaslat szerv ezetek kedvezményes helyiségbérleti kéľelmének ügyében
(írósb eĺi előterj esztés)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina - Humánszolgáltatósi Üglosztály vezetője



5. Javaslat a kábítószer-ellenes pľogľam megvalósítása érdekében megbízási
szerződés megktitéséľe
(ĺr ásb eli előterj e s zt és)
Előterjesztő: Dr. Ferencz orsolya - képviselő

6. Javaslat a2016. évitáboroztatási támogatás fe|osztására
(írásbeli előterjesztés) zĹnr ÜI,ľs
Előterj esztő : Sántha P éterné - alpol gárme st er

7. Javaslat a 2016. évi ,,Józsefvárosi Gyeľmekekért'' szakmai kitüntetések
odaítélésére
(írásbeli előteľjesztés) zÁnľ Ül,És
Előterjesztő: Zentai oszkór - Emberi Erőforrás Bizottság elnöke

8. Javaslat hátľalékkezelési támogatás iránti kérelmek elbírálására
(írásbeli előteľjesztés) zĺFtr Ülns
El őterj es ztő : Sántha P éterné - alpoĺ gármes ter

il. Képviselő-testĺiletielőteriesztések:

1. Javaslat a Jőzsefváľosi Szent Kozma Egészségügyi Kłizpont intézményvezetői
pá|y ázatának elbíráIás ára
(ĺ,a'b,tt előterjesztés) zĺPlr Üms
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester

2. Javaslat ^ Fővárosi Onkoľmányzat Módszertani Szociális Ktizpont és

Intézményei (BMSZKI) ľészére Egyiittműktidési megállapodás keľetében átadott
béľlemények jogi helyzetének rendezéséľe
(írásbeti előterjesztéý Z^RT tjI,ns
Előterjesztő: Dr. Sára Botond - alpolgármester

3. A Józsefvárosi onkormányzat 2015. évi ktiltségvetésének végrehajtásárĺól szĺíló
b eszá molój a és a zár számadás i rendele t-tew ezete
(írdsbeti előterj esztés, ľ orrnznnsÍrÉs1
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármesteľ

4. Javaslat a 2016. évĺ kiiltségvetésľől sző|ő 1ĺ2016.(II.04.) łĺnkormányzati rendelet
mĺódosítására
(ír ásb eli eĺőterj e s zté s, r orrr,zs nsÍrt,s)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Móté - polgármester

5. Javaslat pá|yázati diintések meghozata|ára a Pitypang óvoda újjáépítésével
kapcsolatban
(ír ásb eli előterj e s ztés)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Móté _ polgáľmester

Dr. Sára Botond - alpolgármester



6. Javaslat ,,A leromlott településrészeken élő alacsony státuszú lakosság
életköľülményeinek javítása, társadalmi és fizikai ľehabilitáciĺíja Budapesten''
(VEKO P-6 .2.1 -t5) p á|y ánati felhívás o n való részv ételre
(írásb eli előterj esztés)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester

Dr. Sára Botond - aĺpolgármester
Dr. Ferencz orsolya _ kepviseĺő
Kaiseľ József - képviselő
Guzs Gyula - képviselő

7 . Javaslat ktiľzeti megbízotti iľoda kialakításáľa, műktidtetéséľe
(ír ás b el i e I ő t erj e s zt é s)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Móté _ polgármester

8. Javaslat a Budapest Józsefvárosi onkormányzat 20t5. évi gyermekjĺóléti és
gyermekvédelmi feladatainak ellátásáľól szólĺí átfogő értékelés elfogađására
(ír ás b e l i eĺ őteľj e s zt é s)
Előterj e sztő : Sántha P éterné - aĺpol gármester

9. Javaslat házioľvosi szeľződés ktizös megegyezéssel tiirténő megszůintetéséľe
(ír ásb eli eĺőterj eszté s)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ polgármester

Egľy Attila - alpolgármester

10. Javaslat a Képviselő-testület és Szervei Szervezetĺ és Műktidésĺ Szabá|yzatárő|
sző|ő 3 6 1201 4. (xI.06.) önkormá ny zati rend elet m ĺí dos ításáľa
(ír ás b eli előterj e sztés)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ poĺgármesteľ

1l. Polgármesteľi tájékoztatő ^ lejáľt határidejű testületi határozatok
végrehajtásáról, az e|őző ülés ĺóta tett fontosabb intézkedésekről' a jelentősebb
eseményekľől és ^z önkoľmányzati pénzeszktizök átmenetÍleg
szabadrendelkezésű részének pénzpiaci jellegű lekötéséľől
(ír ás b el i tój éko ztató)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ polgármester

I. Atruházott hatáskłiľben meghozható dłintések:

Zentai oszkár
Kérđezi,hogy van-e külön ttrgyalźsrajavaslat. Megadja aszőtKomássy Ákos képviselőnek.

Komássy Ákos
AzI.3-as és az I.5-ös napirend külön ttrgya|ástńkéri.

Zentai Oszkáľ
Megadja a szőt Balogh István képviselőnek.

Balogh István
Az l.8-as napirend külön ttlrgyaIźsátkéri,



Zentai Oszkár
Megadja a szőt dr. Erőss Gáboľ képviselőnek.

Dr. Eľőss Gábor
Az I.2- es napiľend külĺjn tfu gy a|ását kéri.

Zentai Oszkár
Megadja aszőt Simon György képviselőnek.

Simon Gyärgy
Az I.1-es napirend külĺjn tźrgyalásźÍkéri.

Zentai Oszkár
Megnyitja a blokkban maľadt előterjesztések egyĹittes vitźi1át. Yitát |ezźrja, szavazásra
b o c s átj a az alábbi határ o zatí j avasl atokat :

Napirend Il|'. pontja: Javaslat z 2015. évi gyermekfogászati alapellátásľó| szĺíló
beszámoló elfogadására
(íľásb e li el őterj e sztés)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina _ Humánszolgáltatási Üg,,osztály vezetője

A napirend I/1. pontját küliin tárgya|ásra kikérték.

Napirend Iĺ2. pontja: Javaslat a Félrĺton Alapítvány 2015. évi tevékenységéről szĺóló

beszámolój ának elfogadására
(írásb eli előterj e sztés)
Előterjesztő: dľ. Bojsza Krisztina _ Humánszolgáltatási Ügłosztály vezetője

A napiľendlĺZ. pontját küliin táľryalásra kikéľték.

Napirend I/3. pontja: Javaslat az S.O.S. Krízis Alapítvány 2015. évi beszámolĺójának
elfogadásáľa
(ír ásb eli előterj eszté s)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina - Humánszolgáltatási Ügłosztály vezetője

A napiľend V3. pontját kültin táľgyalásľa kikérték.

Napiľend I/4. pontja: Javaslat szervezetek kedvezményes helyiségbérleti kéľelmének
iigyében
(ír ás b el i el ő terj e s zt é s)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina _ Humánszolgáltatási Üglosztály vezetője



Az Emberi Erőforrás Bizottság úgy dont, hogy

1. javasolja aYétrosgazdálkodási és Pénzügyi Bizottságnak a Magyat Plakát Társaság
Egyesülettel (székhely: 1089 Budapest, Villám u. 11.; képviseli: Ducki KĺzysztoÍ)
bérleti szerzodés megkotését kedvezményes bérleti díjon a Budapest VIII. keľület,
Ütloi ĺt 54 -56. szźtm a\atti (hrsz. 36339l0lV3 ć,s3633910lN4) 4I+49, ĺisszesen 90 m,
alapteľületű helyiség vonatkozásában.

Felelős: polgármesteľ
Hatáľidő: 2016. május 4.

2. javasolja a Varosgazdálkodási és Pénzügyi Bizottságnak az 56-os Szervezetek
Konftjderációja (székhely: 1082 Budapest, Baľoss u. 61.; képviseli: Balázs Istvan)
béľleti szerzőđés megkötését kedvezményes bérleti díjon a Budapest VIII. kerĹilet,
Baross u. 79. szźlm a|alti (hrsz. 35533l0lN4) 44 mf alapterületű helyiség
vonatkozásában.

Felelős: polgármester
Hataľidő: 20ĺ6. május 4.

Napirend I/5. pontja: Javaslat a kábítőszer-ellenes progľam megvalósítása érdekében
megbízási szeľződés megktitésére
(ír ĺźs b e l i el ő terj e s ztłé s)
Előterjesztő: Dr. Ferencz orsolya - kepviselő

A napirend I/5. pontját kültin táľgyalásľa kikérték.

Napirend I/6. pontja: Javaslat a20|6. évĺ táboroztatási támogatás felosztására
(írásbeti előterjesztés) Z^RT Üms
Előterj esztő.. Sántha Péterné _ aĺpolgármester

Napirend Il7. pontjaz Javaslat a 2016. évi ,,Jőzsefvárosi Gyermekekéľt'' szakmai
kitüntetések odaítélésére
(írósbeti előterjesztés) Z^RT ÜI,És
Előterjesztő: Zentai oszkár _ Emberi Erőforrás Bizottság elnoke

Napiľend I/8. pontja: Javaslat hátra|ékkezelési támogatás iľánti kérelmek elbírálására
(írásbeti előterjesztés) zÁnľ Ülľs
El őterj es ztő : Sántha P éterné - alpolgármester

A napirend I/8. pontját kültin táľgyalásľa kikérték.

Zentai Oszkár
Megállapítja, hogy 9 igen, 0 nem, 2 tartőzkodással a Bizottság az a|ábbi hatátozatokat
elfosadta:



Napirend Iĺ4. pontja: Javaslat szervezetek kedvezményes helyiségbérleti kérelmének
ügyében
(íľ ás b el i eI őt erj e s zt,é s)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina _ Humánszolgóĺtatási Üglosztóĺy vezetője

63/2016.(V.04.) sz. EMBI határozat (9 igen, 0 nem szavazattal. 2 tartózkodás mellett)
(ľcmatilrni blolĺlĺban törtónt a szavazás)

Az Embeľi Erőforľás Bizottság úgy dönt, hogy

1. javasolja aYáĺosgazdálkodási és Pénzügyi Bizottságnak a Magyaľ Plakát Taľsaság
Egyestilettel (székhely: 1089 Budapest, Villám u. 11.; képviseli: Ducki KrzysńoÍ)
bérleti szerzódés megkötését kedvezményes bérleti díjon a Budapest VIII. kerĹilet,
Üĺ0i rit 54 -56. szźlm a|atti (hĺsz. 36339l0lV3 és 36339l0lN4) 4I+49, ĺisszesen 90 m,
alapteľületű helyiség vonatkozásában.

Felelős: polgármesteľ
Határidő: 2016. május 4.

2. javasolja a Yárosgazdálkodási és Pénzügyi Bizottságnak az 56-os Szervezetek
Konftjderációja (székhely: 1082 Budapest, Baľoss u. 61.; képviseli: Balázs Istvan)
béľleti szerzóđés megkötését kedvezményes bérleti díjon a Budapest VIII. kerĹilet,
Baross u. 79. szźml a|atti (hľsz. 35533l0lN4) 44 m2 alapteľületű helyiség
vonatkozásában.

Felelős: polgármester
Hatáľidő: 2016. máius 4.

Napirend I/6. pontja: Javaslat a2016. évitálboroztatási támogatás felosztására
(írósbeti előterjesztés) ZÁRT ÜI,ns
Előt erj es ztő : Sántha P éterné - alpo l gárme ster

A napirend tdrglaldsa łźľt iilés keretében történt az Mijtv. 46.s a bekezdése értelmében. A
napírend tárglalása sordn elhangzottakat és a meghozott 64l20t6.(v.04.) sz. EMBI

hatdrozatot a zúrt iłlésről késziilt jegyzőkönyv tartalmazza

Napirend I/7. pontja: Javaslat a 2016. évi ,,Józsefuáľosi Gyermekekért,, szakmai
kitüntetések odaítéléséľe
(ír ós b e l i e l ő terj e s zt é s)
Előterjesztő: Zentai oszkor - Emberi Erőforrás Bizottság elntjke

A napirend tdrglalúsa zltrt iilés keretében történt az Mön. 46.s (2) bekezdése értelmében. A
napirend tdrglalása során elhangzottakat és a meghozott 65l2016.(v.04.) sz. EMBI

határozatot a zdrt iilésľdl késziilt jegyzőktinyv tartalmaua.

z/lnľ Ül,ns



Napirend Ilĺ. pontja: Javaslat a 2015. évi gyermekfogászati alapellátásrĺíl szóló
beszámoló elfogadásáľa
(ír ásb el i el őterj eszté s)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina - Humánszolgáltatási Ugyosztály vezetője

Zentai Oszkáľ
Az l.l-es napirend vitájátmegnyitja. Megadja aszőt Simon Gyöľgy képviselőnek.

Simon Gytlrgy
A beszámolóval kapcsolatban kérđezi (nagyon fontos a gyeľekfogászati szuľés), hogy miľe
teľjed ki a szríĺés. Csak egy felsorolást talált a beszámo|őban, hogy hol történik a szűľés.
Szülők részérő| kapott olyan paĺasń., hogy nem mindenki ért al,lhoz, hogy mit kell nézni a
gyerek fogan. Le van-e írva valahol, hogy mire teľjed ki a szűrés. Legtĺibb esetben csak a
lyukas fogakat szúľik ki, ugyanakkor a legnagyobb probléma a gyerekfogászati ellátásban a
fogszabályozás szlxése, a fogváltás megtĺjrténésének az ellenorzése, ami felnőtt korban
komoly pľoblémákat okozhat.Kérđezi,hogy ez miért nincs benne.

Zentai Oszkár
Jelen van az AIapitvány képviselője, dr. Rácz Ágnes. Megadja aszőtvtiaszadásra.

Dr. Rácz Ágnes
Arra vonatkozőan, hogy milyen részletekĺe teĺjed ki a szúréstĺk, a szuvas fogakra,azutáĺa
helyzeti eltérésekľe, tehát abban az esetben, ha szabźlýalan a ťogazat, a fogszabályozást is
javasolják, a nyá|kahtrtya-elváItozásokľa is, a szájhigiénéľe is, minden rész|etre kiterjed a
szűrésük és a javaslatuk is. Ha van szuvas fog, javasoljak, hogy betömik, ha helyzeti
rendellenesség van, fogszabá|yozásra küldik a gyereket, vagy ha egyéb nytikahártya-
elvźtltozás, gingivitis (íngyulladás) van, akkor annak a kezelésére is visszahívjak. Yárja a
további kérdéseket.

Zentai oszkár
Megadja aszőt Simon Györgynek.

Simon Gyiiľgy
Köszĺjni szépen, ha ez így van, olyan szülőktől kapott je|zést, aho| ez nem így volt, később
vették észre, hogy két soľban nő a gyereknek a foga, és a sztĺľésen kétszer is átesett. Ha ez így
van leírva, arľryiban jó, hogy ez a|apjźn lehet számon kérni a szülőknek.

Zentai Oszkár
Megadj a a szőt đr. RáczÁgnesnek.

Dľ. Rácz Ágo"s
Sok esetben a szĺilő nem olvassa eI azt, hogy mit imak, nem olvassa el pontosan a
javaslatukat,teháta sztilő részérő| is van néha mulasztás.

Zentai Oszkáľ
További kérdés, hozzászőIás hiányában vitźt lezźtĄa' Szavazásra bocsátja az a|ábbi
hattľozatot:
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Az Emberi Eľőforrás Bizottság űey dönt' hogy elfogadja a Semmelweis Egyetem
Fogorvostudomanyi Kaľ Gyermekfogászati és Fogszabá'|yozási Klinika szahnaibeszámo|őjtt
a 20 I 5 . évi gyermekfo gászati alapellátásra vonatko zóan.

Felelős: polgármester
Hataridő: 2016. május 04.

Zentai Oszkár
Megállapítja, hogy a Bízottság 11 egybehangző igen szavazattal az alábbi hatátozatot
elfogadta:

66/2016.(V.04.) sz. EMBI hatáľozat (1l igen, 0 nem szavazattal. 0 taľtózkodás mellett)

Az Emberi Erőforrás Bizottság úgy dönt' hogy elfogadja a Semmelweis Egyetem
Fogorvostudomanyi Kar Gyeľmekfogászati és Fogszabá|yoztsi Klinika szakmai beszélmolőjźń
a 20 I 5 . évi gyeľmekfo gászati alapellátásra vonatkozóan.

Felelős: polgármester
Hataľidő: 20|6. május 04.

A Bizottság létszáma. Kaiser József megérkezés.źvel _ I2 főre változott.

Napirend Il2. pontja: Javaslat a Félúton Alapítvány 2015. évi tevékenységéről szĺóló

beszámolój ának elfo gadására
(ír ásb eĺi előterj e szté s)
Előterjesztő: dr. Bojsza Krisztina _ Humánszolgóltatási Üg,,osztóly vezetője

Zentai Oszkár
Azl.f-es napirend vitáját megnyitja. Megadja aszőt dľ. Erőss Gáboľ képviselőnek.

Dr. Erőss Gábor
Nagyon fontos tevékenységet végez az A|apitvány, és informatív a beszámoló is, csak egy
elemet emelne ki, nem is a beszámolóval vitatkozva, inkább kiemelve azt, hogy azzal
szemben, amit a fideszes képviselőtaľsai itt folyamatosanhangońatni szoktak,ittaz adatok is
mutatják, hogy a valódi, széles rétegeket érintő fiiggőségi probléma a keľületben is meg
mindentitt, aZ az alkoholbetegség. Látszik az aľányokban, hogy 57% dZ, aki a
szenvedélybetegek köztil alkoholprobléma miatt kertilt az Alapítvźnyhoz, eń. szeretné

hangsúlyozni, mindjáľt fognak egy olyan előterjesztést is tiírgyalni, amely a szűken
érte\mezeÍt dľogpľevencióval kapcsolatos, nyilván a kettő nem zĄa ki egymást, de szeretné

megkéľni a Bizottság tagsait ana, hogy Íigyeljenek az alkohol-függésre is, mint pľoblémáľa,
mert az sokkal több józsefuaľosit érint. Ez az adat is ezt mutatja, és erre káĺyitja a
figyeImtiket, úgyhogy a munkájuk soran jó lenne, ha egy kicsit a fókuszt is áthelyeznék erre.

Zentai Oszkáľ
Ctfo|ja, amit dr. Eľőss Gábor a Fideszről monđott. A Fidesz soha nem á||ította, hogy itt a
keľületben nincs pľobl éma az alkohollal. Megadja a szőt Santha Péterné alpolgármesternek.
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Sántha Péteľné
olyannyira nem, hogy nagyon ľégen foglalkoznak az alkoholproblémával olyan mértékben,
hogy pľóbáIjtk a szenveđélybetegeket kivęzetni ebből a szenvedélyből. Eppen ezért mźlr nem
is tudja, hogy hány tíz éve működik a nyugdíjas napkozi otthonos ellátásban egy
szenvedélybetegek klubja, ahova 50-60 ember jár, ezenkívül, a József utcában a Megálló
csoport szintén elsősorban az alkoholfiiggőkkel foglalkozik, és veltik is van szerződésiik, épp
az o bęszámolójuk nem most érkezett be, de igen, fontos, hogy ezzel a kérdéskonel
hatékonyan fo g|a|ko zzarlak, kĺi szöni s zép en az észĺ ęv éte|t.

Zentai Oszkár
Megadja aszőt Kaiser József képviselőnek.

Kaiseľ Jĺizsef
li1rég azthozzátenné Alpolgármester Asszoĺy hozzászőIásához, hogy a ,'LÉLEK-progľam''-
ban is nagyon sok alkoholistával foglalkoznak, akik a hajléktalanságig jutottak és igyekęznek
visszavezetni őket a taľsadalomba. Az lenne a jő, ha minden más kerület és önkormáĺyzat
ilyen komolyan gondolná, mint ők.IgazaÍ. kell adnia dr. Eľőss Gábor képviselonek, az alkohol
sokkal súlyosabb dľogprobléma, mint aZ osszes többi drog egyĹittvéve, kétszeľesen.
Alkoholistákkal foglalkozik, és tudja, mekkora mennyiségű alkoholbeteg van az orczźlgban,
mikĺjzben amire a legnagyobb hangsúly fektetődik, a kábítószer-használókĺa, 1.0%-át sem érik
el az alkoholbetegek számtnak.
Zentai Oszkáľ
Megadj a a szőt S antha Péterné alpol gármesternek.

Sántha Péteľné
Mindig szereti, ha felhívják a figyelmét arra, hogy valamit kifelejtett. ÜgyosztáIyvezető
Asszony súgta, hogy tava|y csatlakoztak az Alkohol Stop programhoz is, tényleg
megpróbálnak széleskörűen haľcolni az alkoholizmus ellen.

Zentai Oszkár
További kéľdés, hozzźszőIás hiányában vitát |ezźrja.
hatźnozatot:

Az Emberi Erőforrás Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja
tevékenységérol'sző|őszaL<naibeszźlmoló jét.

Felelős: polgármester
Hataľidő: 2016. május 04.

Szavazásta bocsátja az a|ábbi

a Félriton Alapítvany 2015. évi

Zentai Oszkár
Megállapítja, hogy a Bizottság 12 egybehangző igen szavazatía| az alábbi hatźnozatot
elfogadta:

6712016.(V.04.) sz. EMBI határozat (12 ieen' 0 nem szavazattal' 0 taľtózkodás mellett)

Az Embeľi Eľőfonás Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja a Félúton A|apitvány 2015. évi
tevékenységéľől szóló szakmai beszámolőját.

Felelős: polgármester
Hatariđő: 20|6. május 04.
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Napirend I/3. pontja: Javaslat az S.o.S. Krízis A|apítvány 2015. évi beszámolójának
elfogadásáľa
(íľ ásbeli előterj esztés)
Előterjesztő.. dľ. Bojsza Kľisztina - Humánszolgóltatási Ügłosztáĺy vezetője

Zentai oszkár
Az I.3-as napiľend vitáját megnyitja. Megadja aszőtKomássy Ákos képr,iselőnek.

Komássy Ákos
Mindenekelőtt kĺjszöni szépen az S.o.S. Kĺízis Alapítványnak, hogy egy ilyen precíz, alapos,
bizonyos részleteiben megérintő beszámolót is adott a munkájĺíľóI, iť.. az esettanulmźnyta
céIzoti, ami mindenkinél, aki olvasta, egy maradandó tapasńa|atszerú élmény' vagy
olvasmány. Egyéľtelmúen látszik a beszámolőban az, amiľől maľ tcibbszöľ beszéltek itt is és a
Képviselő-testületen is, jóval nagyobb igény lenne a Családok Átmeneti otthona funkcióra
Józsefuárosban, mint amennyire jelenleg az onkormányzat ezen a kiszervezésen keľesztiil
ellátást biĺosít. A beszámolóból kiderül, hogy a szerzođés teľhére 8 főt láttak e|, míg a
kerületből tisszesen 35 fot, de lett volna csak akérelmek alapjźn 186 Íő e||átására is igény.
Éppen ezért ań. javasolja, és van egy módosító javaslata is a határozati javas|athoz, hogy
jövőre úgyis \ejár az 5 éves megbízása az S.o.S. Kĺízis A|apítvénynak, de ebből és a korábbi
beszámolókból is egyéľtelműen kiderült, hogy egy magas szintli, felkészült szakmai munkát
Iátnak el ebben a nagyon lényeges feladatkörben. 2-es szźtmű hatáľozatí javaslatként a
Bizottság bízza meg, vagy kérje fel a polgáľmesteľt aĺĺa, hogy kezdj entárgyalásokat az S'o.S.
Kľízis A|apítváĺlrtyal, egy a Jőzsefuárosban létrehozanđó Családok Atmeneti otthona
kialakításáról, üzemeltetéséről, mfüödtetéséľől. Véleménye szerint az Alapítványnak
megvannak a módszerei a saját kapacitásának a bővítésére, szakmai munkáját a beszámolók
jól a|átámasztják, hogy megalapozott és az) hogy Józsefuarosban sziikség lenne egy
Józsefuárosi Családok Atmeneti otthonĺíra, aZ több mint kézenfekvő ezekbőI a
tapasztalatokból. Aztkéti, hogy egy olyan ponttal egészítsék ki ahatáĺozati javaslatukat, hogy
aBizottság felkéri a polgármesteľt, hogy kezdjen tárgyalásokat az Alapítvánnyal. Nem állítja,
hogy csak velfü lehet, de velfü szemmel láthatőarl lehetne abban együttműkođni, hogy
Iegyen egy Józsefuárosi Családok Atmeneti otthona, és jclvőre úgyis aktuális Iesz a kérdés,
mivel |ejár a szeľződésfü, pont időben vannak allhoz, hogy elkezdődjenek ezek a tĺírgyalások.

Zentaioszkáľ
Megadja a szőt Santha Péterné alpolgármesteľnek.

Sántha Péteľné
Szeretné megnyugtatni a Képviselő Urakat, akik szívĹikön viselik a Családok Atmeneti
otthonát Józsefi'aĺosbaĺ, azért, mert nem táľták aBizoÍtsźryvagy a Képviselő-testiilet e|é, a
beszélgetések elkezdődtek. Éppen ennek kapcsán a legutóbbi felmérést is átvizsgá|ta,
megnézte a szźtmokat. tehát foglalkoznak a gondo|atĺa|, de most márbeszé|getések szintjén is.
Reméli, hogy ez megnyugtatja Komássy Akos Képviselő Uľat' és ęlá1l a második betíizott
határ o zati j avas latátó l.

Zentai oszkár
Megadja a szőt dr. Erőss Gáboľ képviselőnek.

Dľ. Erőss Gáboľ
A:ľa arészre szeretné felhívni a figyelmet (ismét kiemelve egy momentumot ebből a részlętes
és infoľmatív és fontos beszámolóból), amely ań. tag|a|ja, hogy összesen 24 esetben a
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meglévő lakhatás elvesztése á|\t a kérelem hátterében, és ezen belül is 3 esetben
önkormányzati lakásból lakoltattak ki a családot. Itt látják azt, amiĺek törvény szerint nem
volna szabad megtörténnie, hogy családok az vtcára kerüljenek. Most zajlik egy
újraértékelése, vagy ujra vizsgáIaÍa a rendeletben meghatćtrozott összeghatár fölötti hátralékot
felhalmozott családok hátralékanak, illetve ennek kezelésének, úgyhogy szeretné ermek
kapcsĺín is felhívni a figyelmet, hogy sem a félmilliós értékhatar alatt' sem a félmilliós
értéIdlatár ťolott nem volna szabađ, hogy odáig fajuljon a családoknak a he|yzete, hogy az
onkormányzat kilakoltassa őket, hogy gyeľekek kerüljenek az utcára, még hogyha
szeľencséľe ilyen alapítványok ańźn segítenek is ĺajtuk, amennyiľe tudnak. Reméli, hogy ezt
a folyamatot ermek megfelelőenvégzík, és ahźńralékkezelés során az emberség és az empátia
maximumát fogja mutatnĺ az onkoľmanyzat, eń. még egyelőľe nem előlegezné meg, de
reméli, hogy ez így lesz, hogy a következő beszámolóban már ne kelljen egyetlen ilyen
családról sem olvasniuk.

Zentai oszkár
Megadja a szőt Sántha Péterné alpolgármesternek.

Sántha Péteľné
Szeľetné emlékeztetni dr. Eľőss Gáboľ Képviselő Uľat, hogy nemĺégiben a JSZSZGYK
intézményvezetoje elmondta, hogy egyetlen olyan eset nincs, hogy ne próbálnfü megoldani a
kĺízishelyzetben lévő családok elhelyezését. Erľe továbbľa is figyelnek, hogy se felnőttek, se

gyerekek az utcán semeddig ne lakjanak, azonna| megpľóbáljak a lakhatásukat megoldani.
Amit az előbb mondott, természetesen foglalkoznak eľőteljesen a gondolattal.

Zentai oszkár
Ne nyissanak ki egy hosszú vitát. MegaďjaaszőtKomássy Ákos képviselőnek.

Komássy Ákos
Semmifele laitikai észrevétel nem volt a hozzászőIźsában, csak aÁ. gondolja, hogy fontos,
hogy felhívjak a figyelmet, és minden egyes alkalommal emlékeztessenek arra, hogy itt van
egy megoldatlan probIéma, nagy ĺjrömmel haIlja, hogy dolgoznak már ennek a megoldásán,
köszöni szépen a tájékoztatót róla. Semmifele ellentmondásban nincs az, hogyha a Bizottság
egy olyan hatźrozatijavaslatot is elfogad, hogy ,,az Emberi Erőforrás BizotÍság (igyekszik szó
szerint mondani) felkéri a polgĺírmesteľt, hogy kezdeményezzen tárgya|ásokat az S.o.S.
Kĺízís Alapítvánnyal, Józsefuaľos terÍ.iletén |étrehozanđő Családok Atmeneti otthona
Létrehozásában és üzemeltetésben tĺjľténő egyiittműködésľől'', hatáľidőként, mivel szeptember
l-je csütörtökĺe esik, gondolja akkor \esz az első testtileti ülés, javasolja a szeptember l-jei
hatźriđőt, és akkor még kényelmesen van idő a maľcius végén |ejárő szerzódésíg, egy fél év'
hogy a tárgyalások még konkĺét eredményre is jussanak. Még annyit javasol, csak a
félľeértések elkerĹilése végett tegyék hozzá ahatározati javaslathoz,hogy tájékoztassa eľ.ó| az
illetékes Bizottságot (Emberi Eľőforrás Bizottság). Ezt ahatáĺozati javaslatot, mint módosító
indítvaný fenntaľtja.

Zentai Oszkár
Megadj a a szőt Santha Péterné alpolgáľmesternek.

Sántha Péterné
Semmiféle támadástnem érzett, abszolút egy nyugodt és informatív pźrbeszédnek fogta fel az
esészet.
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Zentai oszkár
Megadja a szőt dr. Eľoss Gábor képviselőnek.

Dr. Erőss Gáboľ
Akkoľ folýatódjon a párbeszéd Magyarországért. Még egyszer a|źlhuzná, hogy itt zajIík egy
elég nagyjelentőségű és nem tudja, hogy hany csaláđot érintő (érdekelné, hogy hány családot
éľintő) felülvizsgá|at, a nagyobb hátľalékot felhalmozottakľól. Enől is beszélt, hogy ennek
keretében ne csak az|egyen, hogy a knzíshelyzetben egy alapítvĺíny segít, ne csak azlegyen,
hogy nem kerülnek közvetlenü| vagy egyből mindenfajta további ellátás nélkül utciĺra
családok, hanem hogy egyáltalán ne is veszítsék el a lakhatásukat. Az onkormányzat Észérő|
megfogalmaződott egy ilyen szĺĺndék, csak a puding probája az evés, majd most kiderül, hogy
ez va|őbaĺ olyan gördtilékenyen zajlik-e, és valóban sikerül-e megoldani ezeknek a
családoknak a hźtralékproblémáját és adósságptoblémáját. anélkiil, hogy elveszítęnék a
bérleményiiket. Enől beszéIt, és erľe szeretné saľkallni, ösztĺjnĺjzni pozitív éľtelemben az
Onkormanyzatot.

Zentai Oszkár
Megadja a szőt Sántha Péterné alpolgrírmesteľnek.

Sántha Péterné
Valóban pátbeszéđ Magyarországért, ĺjr<jm volt fuleinek Képviselő |Jr szájábő| eztha||ani.
Ennek apozitív elképzelésnek mentén haladnak tovább, beszélgessenek erről akkor is, amikor
azuj reĺde|et és az új felülvizs gźůat megérkezlk.

Zentai oszkár
További kéĺdés, hozzásző|ás hirĺnyában vitát lezźrja. Szavazásra bocsátja Komássy Ákos
Képviselő IJ r hatźr ozati j avaslatát :

- a Bizottság kéľje fel a polgáľmesteľt, hogy kezdeményezzeĺ tĺírgyalásokat az S.o.S.
Kľízis Alapítvánnyal a Józsefuáros tęrĹiletén létrehozandő Családok Átmeneti otthona
|étrehozásában és iizemeltetésében töľténő együttműködésről 2016. szeptembeľ l-jei
hatáľidővel, és táj éko ńassa erĺo| a Bizottságot.

Zentai Oszkár
Megállapítja, hogy a Bizottság 4 igen, 8 nem, 0 taľtózkodással a módosító javaslatot nem
fogadta el:

68/2016.(V.04.) sz. EMBI határozat (4 ieen.8 nem szavazattal' 0 tartózkodás mellett)

Az Emberi Erőforrás Bizottsóg úgy dont, hogl nem .fogadia el Komássy Ákos módosító
javaslatát, mely szerint a Bizottság kéľje fel a polgármestert, hogy kezdeményezzen
tárgłalásokat az 

^S.o.^s. 
Krízis Alapínánnyal a Józsefváros területén létrehozandó Csalódok

Átmeneti otthona létrehozósában és iizemeltetésében torténő együttműkodésről 20]6.
szeptember I-jei hatóridővel, és tájékoztassą erről a Bizottságot.

Zentai oszkár
Szavazásrabocsátjaazeredetihatźrozatí javaslatot:
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Az Emberi Erőforrás Bizottsźĺg úgy dönt, hogy elfogađja a S.o.S. Kĺízis Alapítvány Családok
Átmeneti otthona 2OI5, évi tevékenységéről szóló szakmai és pénzügyi beszámolóját.

Felelős: polgármester
Hatrĺridő: 2016. május 04.

Zentai oszkáľ
Megállapítja, hogy a Bizottstĺg i2 egybehangző igen szavazatta| az alábbi határozatot
elfogadta:

6912016.(V.04.) sz. EMBI hatáľozat (12 ieen.0 nem szavazattal,0 tartózkodás mellett)

Az Emberi Eľőforrás Bizottság úgy dĺint, hogy elfogadja a S.o.S. Krizis Alapítvany Családok
Átmeneti otthona fOIs. évi tevékenységéről szóló szakmai és pénzügyi beszámolóját.

Felelős: polgármester
Határidő: 2016. május 04.

Napĺrend I/5. pontja: Javaslat a kábítőszer-ellenes program megvalósítása érdekében
megbízási szerződés megktitésére
(írósb eĺi előterj esztłés)

Eĺőterjesztő: Dr' Ferencz orsolya - képviselő

Zentai Oszkáľ
Az I.5-ös napirend vitájátmegnyitja. Megadja aszőtKomássy Ákos képviselőnek.

Komássy Ákos
Egyrésú" örül neki, hogy a Józsefuáľosi onkormźnyzat aktív drogprevenciós tevékenységet
folytat, és amennyirę ért hozzá, ez aZ 1 napos Csendes Eva-féle tréning jó lépés a he|yzet
javítása érdekében, és a pedagógusaik felkészítése érdekében. Egytészt kérđezi, hogy
kaphatnak-e arľőItájékoztatást, hogy mely intézmények (óvodák, iskolfü) pedagógusait érinti
aképzés, vagy ez még nem dőlt esetleg el, és persze arľól is, hogy milyen alapon döntik el,

hogy mely iskola vagy óvoda pľoblémás, melyik veszé|yeztetett, melyik nem, és azon belül
hogyan vźiasztőďnak ki az illetékes pedagógusok. A másik pedig, ami fontos kérdés, biztos,
hogy jó hosszú hétvége lesz, de ennek hosszú távuhaszna többek kozotíakkor van' ha utźna
van egy hatékony networking az így felkészített pedagógusok kĺjzĺitt, és van egy folyamatos
visszacsatolás a rendszerbe, aminek kapcsán ők, mint részben fenntartók, ľészben iizemęltetők
tájékozőđhatnak arról, hogy mi a konkľéttapasńa|atihe|yzet drogprevenció teľületén.

Zentai Oszkáľ
Megadj a a szőt dľ. Boj sza Kľisztina tigyosztályvezetőnek.

Dľ. Bojsza Kľisztina
Most jelenleg még az előkészuleti szakaszban vannak, TankeľületiLgazgatő Asszony, illetve a
Napraforgó Egyesített ovoda vezetoje fog javaslatot tenni arra, hogy melyik óvodából és

melyik iskolából és konkrétan kik vegyenek ľészt ezen a képzésen. Annyit hozzátenne, hogy
mint anól korábban a Bízottság tájékoztatást kapott, nagyon népszerű a pedagógusaik
kĺjrében ezaképzés.
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Zentai Oszkár
Megadja aszőt dr. Kovács Gabriella aIjegyzőĺek.

Dr. Kovács Gabriella
A személyes tapasztalatát mondj a, a mát lezaj|ott képzéseken elmentek ellenőľizni, azt kel'|

mondania, hogy nagyon nagy lelkesedéssel, nagyon nagy aktivitással és nagyon nagy
örömmel vesznek részt a pedagógusok ezeken a képzéseken, és egy kívülálló szemével is egy
rendkívül konstruktív, tanulságos és hatékony módszer.

Zentai oszkár
Előterjesaő Asszony hiáĺyában megosztaná aBizottságga| azt a jő hírt, hogy tegnap a BRFK
kapitánysági épriletében egy kábítószerügyi egyeńető fürumos nagy konfeľenciát tartottak,
ahol Képviselő Asszony is előadott, és az a jő hir, hogy más kerületek is átveszik a
mintájukat. Megadja aszőt Komássy Akos képviselőnek.

Komássy Ákos
Két részletet tenne hozzá, méghozzá egyrészt, hogy kérnek szépen majd (értelemszeríĺen nem
név szerint' nem szeľetne pedagógusokat név szerint |istázva kémi) intézmény szerint
tájékoztatást, hogy mely intézmények pedagógusai érintettek a képzés kapcsán. A másik, amit
elfelejtett mondani, eń' valamilyen szinten kötelessége hozzátęnni, hogy a konkľét
előterjesztést és javaslatot támogatja,bźnhozzá kell tegye, hogy a kábítószer-fogyasztás elleni
fellépés nagyon messze van a kielégítőtőI Jőzsefvárosban, és ez értelemszeriĺen nem az ilyen
prevenciós munkáľa, hanem az elüldözcitt túcsere pľogramokľa, meg hasonló fontos
veszélyelharítási feladatok megoldatlanságźra vonatkozik ez amegáIlapitása.

Zentai oszkár
Me gadj a a szőt S antha Péteľné alpolgáľmesternek.

Sántha Péterné
Szeretné maľ most megadni a vá|aszt. Megvan a lista fejben, minden iĺtézmény csatlakozik
Iega|ább 1 fővel, és utána az ottani tapaszta|aÍait, tudását továbbadja. Ne csukjĺĺk be a
szemfüet, tudjĺák, hogy általanos iskolĺákba is érkeznek maĺ gyeľekek néha a pedagógusok
szémára nagyon kényelmetlen álIapotban, jő, hogy ha ezt felismerik, és tudják keze|ru. Az
meg, hogy az ővoda pedagógusok is megismerkednek ezzel a rettenetes járvánrrya\ az nem
hźĺrény.

Zentai oszkár
Megadja a szőt Kaiser József képviselőnek.

Kaiser József
Először is a ttícsere programot nem ők üldtjzték el, hanem nem tartottfü be az
együttmfüĺjdést, és ezért felmondtak nekik, mint ahogy a 13. keľĹilet és nagyon sok kerülęt is
felmondott nękik, merthogy azt |átĺak veszéLyeztetvę az önkormanyzatok, hogy azokon a
helyeken, ahol hicsere programok vannak, ott koncentľálódik a drogosok és a
drog1erjesztőknek a köre, és elég nagy pľoblémát okozott. Ha Komássy képviselőtársa figyeli,
a Magdolna-negyedben, ahol képviselő, sokkal kevesebb a drogprob|éma azőta, alníőta a
tűcsere program elment. A másik, amit mondania kell, abban igazat ad a Képviselő Úmak,
hogy nem elég az, amit tettek, de jó úton haladnak afelé, hogy ez a program jobban
kiteljesedjen. Azt kell elmondanía, itt megint 2 kęrületet tud megemlíteni, hogy a XIII.
kerületi onkormanyzat máĺ a programjuk alapján a|akitja át a KEF-et, és a progľamot is
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túveszi tőlük. AzY , keľületi onkormányzat ugyancsak a programjuk alapján alakitja meg, és

veszi át eń' a programot, eZ azt jelenti, hogy terjed ez is, mint egy fertozés, és ľeméli, jó
fęrtozés lesz. Azt latja, hogy itt minden onkormányzat megprőbáIt az elmúlt időszakban a
saját feje után menni, és mindenfęle kĺilső cégeket bevonni, de semmilyen stľatégiája nem
vo|t. Ez a lőzsefváĺosi ĺjnkormányzatra is vonatkozik az elmúlt iđőszakban. Most mar
stratégia mentén, szakembeľek bevonásával nagyon komoly munka folýatóđik. Külön
üdvozIi, hogy az iskolakban a tanaroknak (tlrja az iskolákat nem csak a keľĹiletben, máshol is,
munkából kifolyólag, és tudja' hogy a tanáľoknak fogalma sincs, hogy hogy ismerjen fel egy
kábítőszer fogyasztót, vagy annak a csaláđját, YIEY, hogy egyá|ta|źn egy gyeľekkel milyen
probléma történik) ez a progtaÍTI' amit a Jőzsefvátosi KEF elindított, és már azY. és a XIII.
keľtiletben is megy lassan, eZ apÍogÍam segít abban, hogy nagyon korán felismerjék ezęket a
pľoblémákat, mind a gyereknél, mind a családoknál.

A Bizottsóg létszáma - Dr. Sziĺágyi Demeter távozásával - 1 I főre változott.

Zentai Oszkáľ
Valóban nagyon fontos kérdés. További kérdés, hozzásző|ás hianyában vitát |ezźrja.
Szavazástabocsátjaazalabbihatćrozati javaslatot:

Az Emberi Eľőforrás Bizottság úgy dönt' hogy

1. a kertileti kábítószeľ-ellenes progľam kerętében taľtandó Életvezetési ismeretek és

készségek címmel, 30 fő józsefuaľosi intézményben dolgozó pedagógus tészére
személyiségfejlesztő, drog-prevenciós célú akkľeditált pedagógusképzés 2016. május 17.

napjátő| 2016. május 20. napjáig tartó lebonyolítása érdekében a SYLVAX Kereskedelmi
és Szolgáltató Bt.-vel (székhelye: 4400 Nyíľegyhźza, Saľkantyú utca 25. fsń.. l.,
cégsegyzékszttm: 15 06 084691) megbízási szerzőđés kerülj<in megkötésre, melynek
fedezete 1.578.600,- Ft <lsszegben a 11301 kábítószer-ellenes programok címen biztosított.

Felelős: polgármester
Határidő : 20 1 6. máj us 4.

2. felkéri a polgármestert a hatérozat 1. pontjában elfogadott szerződés a|áirására.

Felelős : polgĺĺrmester
Hatariďő 20I 6. május 1 6.

3. felkéľi a jegyzőt a hatérozat 1. pontja szerinti képzés vendég|átásával kapcsolatos
intézkedések megtételére, melynek fedezete bruttó 80.000,- Ft + EHo 25.700,- Ft, SZJA
14.300,- Ft összegben a 11301 kábítószeľ-ellenes programok címęn biztosított.

Felelős: polgármester
Hatĺíridő: 2016. máius 1 6.

ZentaiOszkár
Bizottságszźtma időközben eggyel csökkent. Megállapítja, hogy aBizottstlg 11 egybehangzó
ígenszavazattalazalábbihatfu ozatotelfogadta:
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70120l.6.(V.04.) sz. EMBI hatáľozat (11 ieen. 0 nem szavazattal.0 tartózkodás mellett)

Az Emberi Erőforrás Bizottság úgy dönt, hogy

1. a kerületi kźhítőszer-ellenes program keretében taľtandó Életvezetési ismeretek és
készségek címmel, 30 fő józsefuárosi intézményben dolgozó pedagógus tészére
személyiségfejleszto, drog-pľevenciós célú akkĺeditált pedagógusképzés 2016. május 17.

napjától 2016. május 20. napjáig tartó lebonyolítása érdekében a SYLVAX Kereskedelmi
és Szolgáltató Bt.-vel (székhelye: 4400 Nyíregyhaza, Sarkantý utca 25. fszt. I.,
cégsegyzékszám: 15 06 08469l) megbízási szerződés kerüljön megk<itésre, melynek
fedezete 1.578.600,- Ft összegben a 11301 kábítőszer-ellenes programok címen biztosított.

Felelős: polgármesteľ
Hataľidő: 2016. május 4.

2. felkéri a polgármestert a hattrozat 1. pontjában elfogadott szerződés a|áirásźna.

Felelős: polgármesteľ
Határidó: 2016. május 1 6.

3. felkéri a jegyzőt a határozat 1. pontja szeľinti képzés veĺdég|źúásával kapcsolatos
intézkedések megtételére, melynek fedezete bruttó 80.000,- Ft + EHo 25.700,- Ft, SZJA
14.300,- Ft összegben a 11301 kábítőszer-ellenes programok címen biztosított.

Felelős: polgármester
Hataridő: 2016. máius 1 6.

Napirend I/8. pontja: Javaslat hátralékkezelési támogatás iránti kérelmek elbíľálásáľa
(írásbeti előterjesztés) Z^RT ÜlÉs
Előterj esztő : Sántha Péternłé - alpolgórmester

A napirend tdrgłaldsa zdrt iilés keretében tiiľtént az Miitv. 46.s @ bekezdése éľtelmében. A
napírend tdrgyalúsa sorún elhangzottakat és a meghozott 7l/20I6.(V.04.) sz. EMBI

hatdrozatot a zdrt iilésről késziilt jegĺzőkiinyv tartalmazza.

il. Képviselő-testĺileti előteľiesztések:

Zentai oszkáľ
Kétdezi, hogy van-e kiilcĺn tźtrgyalásrajavaslat? Megadja a szőt dr. Erőss Gábor képviselőnek.

Dr. Eľőss Gábor
Kéri a II.6-os napirend kiilön táĺgya|ásźŃ.

Zentai Oszkár
Megnyitja a blokkban maradt előterjesztések együttes vitáját. Yitźlt |ezárja, szavazásra
boc sátj a az alábbi hatfu o zati j avaslatokat :
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Napirend IIl1. pontja: Javaslat a Józsefuárosi Szent Kozma Egészségůigyi Központ
intézményv ezetői p áůy ázatána k elb íľálás á ľa
(írásbeti előterjesztés) Z^RT ÜlÉs
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ polgármester

Napirenđ IIl2. pontja: Javaslat Đ Fővárosi Onkoľmányzat Módszertani Szociális
Kłizpont és Intézményei (BMSZKI) ľészéľe Együttműködési megállapodás keretében
átadott béľlemények j ogi helyzetének rendezésére
(írásbeti eĺőterjesztés) zaP<ľ ÜI,Bs
Előterjesztő: Dr. Sóra Botond - alpolgármester

Napirend II/3. pontja: A Józsefvárosi Onkoľmányzat 2015. évi ktiltségvetésének
vé grehaj tás á ró l szĺóló b eszámolój u ý,'u zár számadás i ren dele t-terv ezete
(ír ás b e ĺi előterj es ztés, P )TKEZB ES ITES)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester

Az Emberi Eľőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés
megIárgyalását.

Felelős: polgármester
Hattrido : 201 6. május 5.

Napiľend IIĺ4. pontja: Javaslat a 2016. évi kiiltségvetésről szóló l/2016.(II.04.)
önkormányzati rendelet módosítására
(írásbeti előterj esztés, p ÓrrnzľĺsÍrÉs)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ polgármester

Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés
me glár gy a|ás át, a ręnde l et terv ezet e l fo gadás át.

Felelős: polgármester
Hataridő: 2016. május 5.

Napirend II/5. pontja: Javaslat páůyázati diintések meghozata|ára a Pĺtypang Ovoda
új j áépítésével kapcsolatban
(ír ás b el i el ő t erj e s zt é s )
Előterjesztő: Dľ. Kocsis Máté _ polgármester

Dr. Sóra Botond - alpolgármester

Az Emberi Eľőfoľrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesaés
megltĺgyalását.

Felelős: polgármester
Hatariďő: 20I 6. május 5.
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Napirend II/6. pontja: Javaslat ,,A leromlott telepiilésľészeken élő alacsony státuszú
lakosság életktirü|ményeinek javÍtása' táľsadalmi és fizikai rehabilitációja Budapesten''
(VEKO P-6 .2.1 -l5) p á.Jy áuati felhívás on valĺí részvételre
(írósb eli előterj e s zté s)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester

Dr. Sára Botond - alpolgórmester
Dr. Ferencz orsolya _ képviseĺő
Kaiser József - hlpviselő
Guzs Gyula _ képviseĺő

A napirend IV6. pontját külön tárgyalrásra kikéľték.

Napiľend IIl7. pontja: Javaslat ktirzeti megbízottĺ iroda kialakítására, műkiidtetéséľe
(írásb eli előterj e s ztés)
Előterjesztő : Dr. Kocsis Móté _ polgármester

Az Emberi Eroforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés
meýźngyalźsát,

Felelős: polgármester
Hataľidő: 2016. május 5.

Napiľend II/8. pontja: Javaslat a Budapest Józsefuárosi onkormányzat 201'5. évi
gyermekjĺí,léti és gyeľmekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló átÍogő értékelés
elfogadására
(ír ásbeli előterj esztés)
Előterj es ztő : Sántha P éterné _ alpol gárme ster

Az Emberi Erőforľás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesĺés
meg!árgya|ását.

Felelős : polgĺĺľmesteľ
Hataridő: 2016. május 5.

Napiľend lag. pontja: Javaslat háziolwosĺ szeľződés kiiziis megegyezéssel tiirténő
megszůintetésére
(írásb eli előterj e szté s)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester

Egry Auila - alpolgármester

Az Emberi Eľőfoľrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesĺés
meg!árgyalását.

Felelős: polgáľmester
Hatźridó: 201 6. május 5.
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Napirend II/10. pontja: Javaslat a Képviselő-testület és Szervei Szeľvezeti és Műkiidési
Szabáňyzatárő| szćÄő 36120|4. (xI.06.) iinkormányzati rendelet módosítására
(írásbeli előterj esztés)
Előterjesztő,. Dr. Kocsis Máté - polgármester

Az Emberi Erőforľás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek aZ előterjesztés
meg!árgya|ását.

Felelős: polgármester
Hataľidő: 2016. május 5.

Napirend III|L. pontja: Polgármesteľi tájékoztató a lejárt határidejű testületi
hatźľozatok végľehajtásáról, az e|őző ülés őta tett fontosabb intézkedésekľől, a
jelentősebb eseményekľől és az iinkormányzati pénzeszkiizök átmenetileg
szabadrendelkezésĺĺ részének pénzpiaci jellegű lekötéséről
(ír ásb eli táj ékoztató)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté -polgármester

Az Emberi Erőfonás Bizottság javasolja a Képviselő-testĹiletnek az előterjesztés
megtfugyalásźń.

Felelős: polgármester
Hataľidő: 20|6. május 5.

Zentai Oszkáľ
Megállapítja, hogy 9 igen, 1 nem szavazattal, 0 tartőzkodással a Bizottság az a|tlbbi
határ o zatokat e l fo gadta :

Napirend II/1. pontja: Javaslat a Józsefuáľosi Szent Kozma Egészségügyi Központ
intézm ényv ezetői p á|y ázatának elb írálás áľa
(írásbeli előterjesztés) zÁnľ Üms
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté -polgármester

A napirenď tdrgyaldsa zdľt íilěs keretében tijrtént az Mijn. 46.s @ bekezdése értelmében. A
napirend túrglaldsa sordn elhangzottakat és a meghozott 73/20l6.(V04.) sz. EMBI

hatdrozatot a zdrt iilésrdl késziilt jegyzőkönyv tartalmazz,a.

Napirend IItz. pontja: Javaslat a Főváľosi Onkormányzat Mődszertani Szociális
Ktizpont és Intézményei (BMSZKI) ľészére Együttműktidési megáIlapodás keretében
átadott b éľlem ények j o gi helyzetének ren dezés éľe
(írásbeti etőterjesžftý 

_ 
zÁnľ tjlÉs

Előterjesztő: Dr. Sára Botond - alpolgármester

A napirend tárgyaldsa zdrt ĺilés keretében tiirtént az Mön. 46.s (2) bekezdése értelmében. A
napirend tdrglalúsa sordn elhangzottakat és a meghozott 74/20I6.(V04.) sz. EMBI

hatdrozatot a zúrt ijlésrdl késziilt jegyzőkönyv tartalmazza.
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Napiľend IIi3. pontja: A Jĺizsefváľosi Onkoľmányzat 20|5. évi kiiltségvetésének
vé grehaj tás á ról szĺó lĺó b eszámolĺój a és a zárszámadási rendele t.terv ezete
(írásbeti előteľj esztés, ľ orl<ĺzaasÍrns1
Eĺőterjesztő: Dr. Kocsis Máté - polgármester

75120l.6.(.V.04.) sz. EMBI hatáľozat (9 igen. 1 nem szavazattal.0 tartózkodás mellett)
(ľematikni blokkban tortént a szavazás)

Az Emberi Eľőfoľľás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés
megÍárgyalásźń.

Felelős: polgármester
Hatĺíridő: 20|6. május 5.

Napiľend |Il4. pontja: Javaslat a 2016. évĺ kłiltségvetésről szĺólĺó |,12016.(II.04.)
tinkormányzati rendelet módosítására
(ír ás b eti eĺ őt erj e s zt é s, ľ or ĺ<Ézr ĺ sÍrr s1
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ polgármester

76l20l.6.(.V.04.) sz. EMBI határozat (9 igen. 1 nem szavazattal.0 tartózkodás mellett)
(ľematikni blokkban tÓľtént a szavazás)

Az Emberi Erőfonás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés
megfárgyalástú,arendelettewezetelfogadását.

Felelős: polgĺírmester
Hatźlridő: 20I 6. máj us 5.

Napiľend IVS. pontja: Javaslat pá./ryázati diintések meghozata|ára a Pitypang Ovoda
újj áépítésével kapcsolatban
(írásb eli előterj eszté s)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté -polgármester

Dr. Sára Botond - alpolgármester

77l2016.(V.04.) sz. EMBI hatáľozat (9 ieen. 1 nem szavazattal, 0 taľtózkodás mellett)
(ľematikni blokkban történt a szavazás)

Az Emberi Eľőforrás Bizottság javasolja a Képviselőtestületnek az előterjesztés
meglźrgya|ását.

Felelős: polgármester
Határidő: 2016. május 5.
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Napirend II/6. pontja: Javaslat ,,A leromlott telepiilésrészeken élő alacsony státuszú
lakosság életkiirüIményeinek javítása, társadalmi és Íizikai rehabilitációja Budapesten''
(vEKoP-6 .2.1 -15) p á.Jy ánati felhĺvás o n való részv ételľe
(írásb eli előterj esztés)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Móté - polgármester

Dr. Sára Botond - alpolgármester
Dr. Ferencz orsolya _ képviseĺő
Kaiser József - képviseĺő
Guzs Gyula _ képviseĺő

Ą napirend II/6. pontját kültin tárgyalásra kikéľték.

Napiľend II/7. pontja: Javaslat ktirzeti megbízotti iľoda kialakítására, műkiidtetésére
(írásb eli előterj esztés)

Előterjesztő: Dr. Kocsis Máté _ polgármesteľ

78/2016.(V.04.) sz. EMBI hatáľozat (9 igen, 1 nem szavazattal.0 tartózkodás mellett)
(ľematikai blokkban történt a szavazás)

Az Emberi Erőfonás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés
meg!árgyaltstú.

Felelős: polgármester
Hataľidő: 2016. május 5.

Napirend II/8. pontja: Javaslat a Budapest Jĺizsefuáľosĺ Önkormányzat 20t.5. évi
gyeľmekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról szóló átfogó értékelés
elfogadására
(ír ĺźs b e l i e l őterj e s zt é s)
Előterj es ztő : Sántha P éterné - alpoĺ gármester

79l2016.(V.04.) sz. EMBI határozat (9 ieen, 1 nem szavazattal,0 tartózkodás mellett)
(ľematikni blokkban tortłént a szavazós)

Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek az előterjesztés
meg!árgyalásźtt.

Felelős: polgáľmesteľ
Hataridő: 201'6. május 5.

Napirend II|9. pontja: Javaslat házioľvosi szeľződés kiiziis megegyezéssel tiirténő
megszüntetésére
(írdsbeli előterj esztés)
Előterjesztő: Dr. Kocsis Móté _ poĺgórmester

Egry Auila - alpolgármester
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80/2016.(V.04.) sz. EMBJ határozat (9 igen. 1 nem szavazattal.0 tartózkodás mellett)
(ľematikai blokkban történt a szavazás)

Az Emberi Erőforrás Bizottság javasolja a Képviselő-testiiletnek aZ eloterjesĺés
megtárgyalástÍ'

Felelős: polgármester
Hataľidő: 2016. május 5.

Napirend IIl10. pontja: Javaslat a Képviselő-testület és Szervei Szervezeti és Műkiidési
Szabáůyzatáľĺól szólĺi 36lf0|4. (xI.06.) iinkormányzati rendelet módosítására
(ír ásb eli előterj e szté s)
Előteľjesztő.. Dr. Kocsis Máté -polgármester

81/2016.(V.04.) sz. EMBI hatáľozat (9 igen. l. nem szavazattal.0 tartózkodás mellett)
(ľematikai blokkban ttirtént a szavazós)

Az Emberi Erőfoľrás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek aZ előterjesztés
meg!árgyalásźń.

Felelős : polgĺĺrmesteľ
Hatáľidő: 20I 6. május 5.

Napiľend IIl1|'. pontja: Polgármesteľi tájékoztatő a lejáľt határidejű testületi
határozatok végľehajtásáról, az előző ĺilés őta tett fontosabb intézkedésekľől' a
jelentősebb eseményekről és az łinkormányzati pénzeszkiiztik átmenetileg
szabadľendelkezésű ľészének pénzpĺaci jellegiĺ lekiitéséről
(ír ás b e l i t áj ékozt ató)
Előterjesztő: Dľ. Kocsis Mdté - polgármester

82/2016.(.V.04.) sz. EMBI határozat (9 ieen. l. nem szavazattal.0 taľtózkodás mellett)
(ľematikni blokkban történt a szavazás)

Az Emberi Erőforrás Bízottstry javasolja a Képviselő-testiiletnek az előteľjesztés
megÍfugyaIásźú..

Felelős: polgármesteľ
Hattridó: 20| 6. május 5.

Napiľend 1116. pontja: Javaslat ,,A leľomlott telepüIésrészeken éIő alacsony státuszú
lakosság éIetktĺrĺilményeĺnek javítása, táľsadalmi és fizikai ľehabilitációja Budapesten''
(vEKo P-6 .2.1 -É) p á'Jy ázati felh ívá s o n va lĺó részv ételľe
(ír ásb eli előterj esztés)

Előterjesztő: Dľ' Kocsis Máté _ polgórmester
Dr. Sára Botond - alpolgármester
Dr. Ferencz orsolya - képviselő
Kaiser József - képviselő
Guzs Gyula _ képviselő
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Zentai oszkár
A II'6-os napirend vitájat megnyitja. Megadja a szőt dr. Erőss Gábor képviselőnek.

Dľ. Erőss Gáboľ
Van körükben több előterjesztő is, ezért is kérdezné, hogy mi a valódi terv? A Magdolna-
negyed, az orczy, mindkettő, milyen aránybaĺ, hogy fog ez viszonyr|ni az eddigi Magdolna-
projektekhez,hogy viszonyul a Ludovika campus keretében zajló beľuházáshoz? Támogatjfü-
e az előterjesztők, hogy a fakivágások helyett egy kĺirnyezetkímé|ő megoldást válasszon a
bervhźző és támogatj źk-e az ez irtnyÚ előterjesztést, amit a holnapi testületi ülésre fog
sürgősséggel előteľjeszteni, hogy kcizmeghallgatást tartsanak az orczy-keľt iigyében. Tu| az
orczy-kerti fak ügyén éľdekelné, hogy ez apáIyázat jó dolog, de kicsit pontosabban, hogy mik
is az e|képzelések.

Zentai Oszkáľ
Ez egy nagy és fontos előterjesztés, ezért arľa szeretné kémi a vita résztvevőit, hogy
maradjanak ennél a tág témanáI, tehtĺ most a Ludovika fáit ebbe ne keverjék bele, mert
parttalanná teszi a vitźLt, ÍźIadźtsul hatáskörük sincs a Ludovika fai ftjlött. Megadja a szőt
Kaiser József képviselőnek, mint előterjesztőnek.

Kaiser József
Az első lépcsőben elindult a Magdolna-negyed program 3 részben, amely lezáruIt egy időre,
de igyekeznek folytatni tovább. Ań'Iátjtk.,hogy az orczy-negyed programon (amin mźr f007
őta đo|gozik), hogy szépen elindul, és erľe lehet pályázni. Ez a javaslat nem arľól szól
(például a fizikai ľehabilitáció), hogy fát fognak vágni az ottari lakók, hanem hogy
igyekeznek őket valamilyen módon jobb helyzetbe hozni azokban a 100%-os onkormźnyzati,
egyelőľe nem tudja (de ezt majd Aĺnus Viktor megválaszolja), hogy többségi önkormányzatri
házak'ná| is lesz-e ilyen, ľeméli, hogy lesz, ez egy szociális vaľosrehabilitációnak a lépcsője
lerrne, amely nagyon sok leromlott önkormźtĺyzati, vagy többségi ĺlnkoľmányzati tulajdonú
haznak a felújításában, és a lakók életkĺirülményeinek javításźtban fog |átszan. Valamint
abban is látszik majd, korülbelül hasonló programok fognak elindulni, mint a Magdolna-
negyed progľamban, például a szegény családokkal való törődés, a lakásukban az
energiatakaľékos gépeknek a telepítése, a nyi|ászźrők kicseľélése, az épu|etgépészetĺek a
javíÍása, ahol lehet, ott a homlokzat felújítás. Ez az első része az orcry-programnak, amit
követ a második tész, amikor azokat a hźnakat, amelynek nagyon kevés a bérlője, vagy a
lakója, ezeket valamilyen szinten lebontják, esetleg újat építenek a homlokzatok mogé. Azt
tźtlnogatná, hogy a homlokzatokat tartsák meg az orczy-negyedben, mert nagyon szép
homlokzatok vannak, mint ahogy a Magdolna-negyedben is. Elindul egy nagyon jó torténet,
kérdezte dr. Erőss Gábor képviselőtaľsa, hogy mi kĺjze ennek a Ludovikához, a Ludovika
nagyon szerencsésen kapcsolódott bele ebbe a történetbe, nem ők kapcsolták hozzá, az orczy-
negyed programot 200] őta a fideszes többségű Testiilet állandóan napirenden taĄa,
dolgoztak ki progľamot rá. Nagy szerencséjfü van, hogy 2010-ben a kormány úgy gondolta,
hogy a Luđovikára helyezi a Kozszolgálati Egyetemet. Ez felelősséggel is jar mind a
kormiíny, mind résziikĺől, hiszen ahol egy ilyen kiemelt egyetem van (az ország egyik
legfontosabb egyeteméľől van szó), ott a lakókörnyezetet is meg kell újítani. Lehet látni, ide
az egyetemľe 5-6 ezer diák jrár majd, és akkor még nem is beszélt a tanźlrokĺő|, az
infľastrukturátőI, ez több ezer embeľt mozgat meg. Abban ľeménykedik, hogy ha eú. a
szociális váľosľelrabilitációt elindítják, és rryellrek, és ľészt veszlrek eze17 a páLyázaton, akkoľ
nagyon sokan fogjak úgy gonđolni, hogy érdemes az orczy-negyedre költözni. Mint látta dr.

Eľőss Gábor képviselőtársa, a Magdolna-negyedben szinte naponta 10-20lakás cseré| gazdźi,
jonnek bę a ťĺatalok, és vásaĺoljak meg a lakásokat. Ktilönben a Magdolna-negyedben
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emelkedtek a legjobban a|akásźtrak a VIII. keľületet tekintve, míg Budapesten beliil a VIII.
kerületben emelkedtek a legjobban a|akásárak.Igaz, volt honnan elrugaszkodni. Ezek teszik
élhetővé azt a környezetet, amiben élnek, és laknak, és akik megvá|asztották őket
képviselőknek, azoknak tudnak segíteni.

Zentai Oszkár
Valóban, a társadalmi városrehabilitációban a Magdolna-negyed program jelentőségéhez
méľhető óľiási lépést tesz meg az onkormtnyzat azzaI, hogy részt vesz ezen aptiyázaton. A
pá|yźnatta| kapcsolatban megadja a szőt a Rév8 Zrt. vezérigazgatőjźnak, Aĺnus Viktornak,
hogy ezeket a társadalmi váĺosrehabilitációs programokat egy kicsit ľészletesebben mutassa
be a Bizottság tagjaink.

Annus Viktoľ
Nagyon konkĺétumokat még nehéz lenne elmondani, tekintettel ana, hogy a pá|yázat még
csak frissen jelent meg, és a beadás még csak pár hónappal később lesz. Most az előkészítési
fázisa zaj|1k apźiyźzatnak, emiatt mindazokľa a kérdésekre, ami e|hangzott, azoWa ez a|att a
folyamat a|att kell megtalálni a vá|aszt, hogy pontosan milyen tarsashazak vagy
önkormányzati t|L|ajđonűbérház, milyen szociális programok, hogyan épül fel, mi lesz ennek
pontosan a tertilete, milyen programelemek tudnak megvalósulni. Ebben az e|oterjesztésben
egy rövid kivonattal próbáltak összefoglalni ennek a pá'|yázatnak az összetettségét, ez egy
tobb száz oldalas đokumentum, azol<nak a kľitériumoknak kell megfelelni. Kotelezően kell
berrne lennie fizikai megújulásnak, nagy részben kell benne lennie szociális programoknak,
soft programoknak, ezeknek az osszhangját kell megtalálni, egyíitt' hogy hogyan lehet
ezeknek a ťĺzikai megújításoknak a helyét meglalźini, milyen házakbaĺ,lakásokban, most eZ

nyíIászárő cseľét jelent-e, vagy csak kozizemí óráknak a helyrehozata|át, és ehhez
kapcsolódóan az ott élőknek a fę|záĺkőztatźsa, helyben maradása, vagy ennek a
sze gľe gátumn ak a keze|ése. Errő 1 v an sző rĺivi den a pá|y źaatb aĺ.

Zentai oszkár
Megadja aszőt dr. Erőss Gábor képviselőnek.

Dr. Erőss Gábor
Egy technikai kérdése van. Ennek a páIyźzati dokumentációnak, a több száz olđalnak a
kidolgozásában va|aĺrlilyen formźlban szánrlak szerepet a Bizottságnak, bizottságoknak,
Testiiletnek? Vagy majd a végén lesz lehetőségfü, hogy ľábólintsanak a kész pá|yźaatra?

Ennek anagy része ĺagyon rokonszenves' de az cirdög a részletekben lakik, ezértiskérđezi,
mźsrészt Kaiser képviselőtaľsának aú, vźt|aszolná, hogy <inmagábaľr ne annak öľüljenek, hogy
felmennek az ingatIarlátak, vagy hogy |ezajlik egy lakosságcsere. Egy ilyen rehabilitációs
programnak ez valamennyire velejáľója. ortiljenek annak, ha csĺjkken a rezs1je az oÍt lakő
szegény családoknak, ĺlrüljenek annak, ha a gyerekeik például ezeknek a soft pľogramoknak
ktlszönhetően esélý kapnak ana, hogy ne moľZsolódjanak le az iskolában, stb., tehát egy
csomó olyan soft program volt a Magdolnában is, ami taľsadalmi éľtelemben nagyon hasznos
és jó volt, de ne az ingat|anźtĺak emelkedése, pláne ne a lakosságcsere legyen az a
sikerkritéľium, amit feláLlítanak azi|yen programok esetében, mert az nagyon félľevisz. Ugy
vette ki Kaiser Képviselő Ur szavaiból (bár nem mondta explicit), hogy tudja ań támogatni,
hogy közmeghallgatás legyen a Ludovika campus beľuházás kapcsán, mert akkor ez is
lehetőséget biztosít arľa, hogy a beruhźzásról a lakosság mélyebb ismeľeteket szerezzen, és

megbarźńkozzon mindazokkal a fejlesztésekkel, amelyek remélhetőleg minél inkább
környezetkímélő módon foggak megvalósulni. Ebben a reményben várja a holnap reggeli
szav azatát Kaiseľ Képviselo Urnak.
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Zentai Oszkár
Az eIhangzottak egy nagyon kis részével egyetért, dę ez nem a kormányberuházásról történo
közmeghal I gatás me gtartása. Me gadj a a szőt Kai ser József képvi s előnek.

Kaiser József
Nem tudja, melyik mondata vo|t az, hogy ľészt vesz a közmeghallgatáson, meg egyáltalán
tźmogatja az ilyesmiket, de Íryy lźĺja, képviselőtaľsának egy kicsit rossz a hallása, és
szelektív. Ez a program pontosan azt cé|ozza meg, hogy helyben maradjanak az emberek,
nem lakosságcserét akarnak, a Magdolna-negyednek a programja is ez vo|t, hogy ezek az
emberek ne szoruljanak ki egy felújuló, lendületes városrészből, hanem ott maradjanak, esélý
adnak nekik arra' hogy itt élhessenek, ők a VIII. kertileti lakók' őket szeretnék feljebb emelni,
és segíteni nekik, ľáadásul velfü kozösen. Aztlátta a Magdolna-negyed progľamban dľ. Eľőss
Gáboľ Képviselő Úr, hogy milyen e|szántsággal dolgoztak a magdolna-negyediek a saját
körzetĹik megújulásan, és nem a Teleki téri Egyesületre gondol csak, hanem azok a soft
pľogramon résztvevő családokĺól, amelyek a Családsegítő keľetén belül nagyon sok
mindenhez hozzźtjutottak. Sokszoľ megkeresik ezek a lakók, és nagyon köszönik azt a
munkát, amit tettek éľtük, máľmint a Testület tett érte, meľt egymaga képviselő, kevés a
Testület dĺjntése nélktil. A lakosságcsere (nem tudja, hol hallotta ezt a szőt a
megfogalmazásában) véleménye szeľint, ha őket itt segítik, és felemelik őket, akkor az azt
jelenti, hogy nagyon sok ember bektjltözik az orczy-negyedbe, most nem kĺjltöznek be,
legyenek őszinték, inkább kifelé, azt látja, míg a Magdolna-negyedben van egy befelé
tltarriás, az orczy-negyedben még mindig egy kifelé aľamlás van, sőt az orczy-negyedből a
Magdolna-negyed felé van egy átam|ás, mert azt gondolják, hogy ott szerencsésebb
környezetben élhetnek, mint az orczy-negyedben. Ezt kell megállítani, és ennek ez a
programja. A másik, amit dľ. Erőss Gábor képviselőtársa kérdezett, hogy csak a szavazźsnźi
van-e rájuk szükség, jelzi, 2007 őta ezen dolgozik, amikoľ megludta' hogy ez a torténet
megkezdődik, akkor megkeľeste aYezérigazgatő Urat., megkeresett mindenkit, és beleállt a
munkába, és bele is á1l, meľt megszá||olt orczy-negyed rajongó, a Ludovika campussal
egyutt. 200]-bęn azza| gyanilsították meg, sőt Kaiser Orczy Józsefnek hívtĺĺk, meľt minden
második mondatba be|eťuzte az orczy-negyed szőt, ąvért, hogy mindenki tudja, hogy milyen
fontos ez az orczy-negyed. Meľt ha Erőss Képviselő Uľ a Ludovika campussal és a favágással
jon, ań" tudnia kell, hogy 2006-barl, amikor átvették az orczy-negyedet, és megnézték, mi a
helyzet, nekik egy céget kellett megsziintetniik azért, hogy ne folyjon ki apénz, konkľétan az
o fe|ađata volt megvizsgá|ĺi, hogy ne folyjon ki a pénz, mert például a mókuspopuláció
vizsgáIatźra havi 3-4 millió folyt ki. Tessék utánanézni, meg van az anyaga. Aljegyző
Asszony talan tudja, hogy ilyenekľe adtak pénzt azzal, hogy ezzel a fejlődést szolgálja.
Konkľétan gyomos voIt az oľczy-kert, és most is gyomos, most ez snĺnik meg. Gyomfák
nőttek, olyan ffü, amiknek semmi koze a VIII. kerĹileti nclvénye|ďlez. Amikor segítik a
lakókat, akik itt laknak, mindenféle módon, akkoľ ań. is segítik, hogy ezt a környezetet,
amelyet a kormiíny, Józsefuiíros igyekszik felújítani, ezt akornyezetet meg fogjfü becsülni, és

eń a környezetet használni fogják céltudatosan, például ktĺrnyezettudatosan. Ezért larfia
fontosnak ezt a progľamot.

Zentai Oszkár
További kérdés, hozzászőIás hiĺínyában vitát |ezźxja. Szavazásra bocsátja aZ alábbi
hatfuozatot:
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Az Emberi Erőforľás
meg!źrgya|ását'

Felelős: polgármester
Hataĺidő: 2016. május 5.

Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek aZ előterjesztés

Zentai Oszkár
Megállapítja, hogy 10 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartőzkodással a Bizottság az a|ábbi
határ o zatot el fo gadta :

83/2016.(V.04.) sz. EMBI határozat (10 ieen. 0 nem szavazattal.0 tartózkodás mellett)

Az Emberi Erofonás Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek aZ előterjesztés
megltrgya|ásźú.

Felelős : polgĺĺrmester
Hataľidő: f0I6. május 5.

Zentai Oszkár
További kérdés, hozzászőIás hianyában a Bizottság ülését 1 0 : 1 6-kor lezfuja.

K. m. f.

-/i J',.')--t-n
{ t.,17.-ż-,ĺ t. - ,--,:i

Zentai oszkáľ
aBizottság elnöke

A jegyzőkonyv az Mĺitv-ben foglalt rendelkezéseknek megfelel, és az Emberi Erőfoľrás
Bizottság 2016. május 4-ei iilésén elhangzottakat hitelesen tanúsída.

A j e gy zőkonyvet ké szítette :

ĺlj 
^^Uą. r*píT-

Veres Evelyn Lilla
Szervezési és Képviselői Iľoda ngyintézője

Simďn GyőÍgy
aBizottság alelnĺike

Bodnáľ Gabľiělla
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